

PEMBERITAHU PERTANYAAN DEWAN RAKYAT

PERTANYAAN : LISAN
DARIPADA : TUAN HAJI NASRUDIN BIN HASSAN [TEMERLOH]
TARIKH : 16.6.2014
SOALAN :

Tuan Haji Nasrudin bin Hassan [Temerloh] minta **MENTERI PENDIDIKAN** menyatakan langkah-langkah yang diambil oleh Kementerian untuk memastikan Sekolah Berasrama Penuh dan MRSM mendapat pengiktirafan di peringkat antarabangsa.

JAWAPAN

Tuan Yang di-Pertua,

Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) sentiasa menggalakkan Sekolah Berasrama Penuh (SBP) untuk menganjurkan program-program peringkat antarabangsa di dalam dan luar negara. Antaranya ialah penganjuran *Fully Residential School International Symposium* sebagai acara tahunan dalam negara, menyertai pertandingan di bidang kejuruteraan, robotik dan sains di luar negara.

NO. SOALAN: 105

**PEMBERITAHUAN PERTANYAAN BAGI JAWAB LISAN
DEWAN RAKYAT**

PERTANYAAN : LISAN

DARIPADA : TUAN WAN HASAN BIN MOHD RAMLI [DUNGUN]

TARIKH : 16 JUN 2014

RUJUKAN : 6882

SOALAN :

Tuan Wan Hasan bin Mohd Ramli [Dungun] minta **MENTERI DALAM NEGERI** menyatakan ciri-ciri militan dan apakah asas-asas penangkapan yang disyaki militan baru-baru ini.

JAWAPAN:

Tuan Yang Dipertua,

Ciri-ciri militan yang seperti yang dibangkitkan oleh Ahli Yang Berhormat Dungun adalah orang atau kumpulan yang mempunyai fahaman atau kepercayaan yang berlebih-lebihan atau kepercayaan yang melebihi batasan ajaran sesuatu Agama itu sehingga cenderung menggunakan keganasan dan kekerasan untuk mencapai sesuatu tujuan. Kumpulan ini juga bergerak aktif untuk merekrut ahli-ahli baru bagi tujuan melancarkan operasi jihad di dalam mahupun di luar negara.

Dari segi asas-asas penangkapan terhadap beberapa individu ini, selain daripada mempunyai ciri-ciri seperti yang saya nyatakan sebentar tadi, individu-individu ini juga adalah tergolong daripada kumpulan militan yang baru ditubuhkan. Kumpulan mereka sedang bergerak aktif untuk merekrut ahli-ahli baru bagi tujuan melancarkan operasi jihad di dalam mahupun di luar negara. Terdapat tiga (3) sel utama kumpulan ini yang dikenalpasti dan langkah-langkah membanteras telahpun dijalankan. Namun begitu, saya tidak bercadang untuk mendedahkan secara terperinci berhubung perkara ini kerana pihak polis masih menjejaki saki-baki anggota kumpulan ini.

Walau bagaimanapun, di sini saya ingin memberi jaminan bahawa pihak PDRM sentiasa memantau sebarang cubaan untuk menggerakkan semula

aktiviti kumpulan-kumpulan militan yang baru bagi menjamin keselamatan dan ketenteraman awam agar terus terpelihara.

**PEMBERITAHUAN PERTANYAAN
DEWAN RAKYAT, MALAYSIA**

PERTANYAAN : LISAN

TARIKH : 16 JUN 2014 (ISNIN)

**DARIPADA : Y.B. DATUK JUMAT BIN IDRIS
[SEPANGGAR]**

SOALAN :-

Y.B. DATUK JUMAT BIN IDRIS [SEPANGGAR] minta **MENTERI KESEJAHTERAAN BANDAR, PERUMAHAN DAN KERAJAAN TEMPATAN** menyatakan bilangan projek perumahan yang masih terbengkalai di Sabah dan apakah tindakan Kementerian untuk membantu pembeli rumah-rumah yang terlibat terutamanya dalam melindungi hak-hak mereka.

JAWAPAN :-

Tuan Yang di-Pertua,

Untuk makluman Ahli Yang Berhormat, Kerajaan Negeri Sabah bertanggungjawab untuk membuat pemantauan dan juga pemulihan memandangkan Akta Pemajuan Perumahan (Kawalan dan Pelesenan) 1966 [Akta 118] tidak berkuatkuasa di sana. Pemantauan dan penguatkuasaan pemajuan perumahan dilaksanakan oleh Kementerian Kerajaan Tempatan dan Perumahan Negeri Sabah (KKTP) melalui Enakmen Perumahan (Pengawalan dan Pelesenan Pemaju-Pemaju Perumahan)1978 (Sabah No.24 of 1978).

Kementerian Kerajaan Tempatan dan Perumahan Negeri Sabah telah memaklumkan bahawa sehingga 11 Jun 2014, terdapat empat (4) projek perumahan swasta terbengkalai di Negeri Sabah iaitu Taman Hartawan, Taman Mepo dan Taman Richdar yang terletak di kawasan Kota Kinabalu masih dalam perancangan pemulihan, manakala Taman Kota Keningau, Keningau telah berjaya diselesaikan.

Kementerian Kesejahteraan Bandar,
Perumahan dan Kerajaan Tempatan
Jun 2014